

本周经文：

“你们要靠主常常喜乐。我再说，你们要喜乐。” 腓立比书 4:4

以祷告开始：

亲爱的天父，我们感谢你任何环境中赐下喜乐。求你教导我们，不依靠环境，而是单单倚靠你的同在而得力量。愿我们的心常常因你而喜乐，见证你的美善。奉主耶稣的名祷告，阿们。

1. 世界

【a】 联合国大会聚焦人工智能治理

本周联合国大会特别会议聚焦人工智能的风险与机遇，多国呼吁设立全球规范，确保科技发展不损害人类尊严与安全。

祷告方向：为各国领袖与科技界祷告，求神赐下智慧，制定公义规范，使科技成为造福人类的工具。

链接：UN News-turn1news01

【b】 非洲多国遭遇严重旱灾

东非和南部非洲部分地区正经历严重旱灾，数百万居民面临粮食与饮水短缺，联合国呼吁紧急援助。

祷告方向：为受旱灾影响的国家祷告，求神怜悯百姓，供应所需，并兴起国际合作提供援助。

链接：BBC-turn1news02

【c】 日本宣布逐步开放核聚变研究成果

日本能源部表示，将开放部分核聚变实验成果给国际学界共享，以推动清洁能源合作。

祷告方向：为清洁能源研究祷告，求神引导科学家在能源领域找到更永续的道路，减少对环境的破坏。

链接：Kyodo News-turn1news03

【d】 法国农民抗议环保新规

法国多地农民举行示威，反对政府出台的环保新规，认为会冲击农业生产与收入。

祷告方向：为农民与政府关系祷告，求神赐下智慧，使政策能兼顾环保与农民生计。

链接：Le Monde-turn1news04

2. 国家 (马来西亚)

【a】 马来西亚启动全国数码身份系统

内政部宣布数码身份 (Digital ID) 系统进入试运行阶段，将逐步应用在公共服务与银行业。

祷告方向：为国家的数码转型祷告，求神保守数据安全，避免滥用，带来更高效的公共服务。

链接：Bernama-turn1news05

【b】 沙巴洪灾致数多人疏散

近期连续豪雨导致沙巴多地洪水泛滥，220 户家庭共 863 人，灾黎分布在兵南邦、保佛、王麻骨和斗湖 36 个乡村。人们被迫撤离到临时救援中心。

祷告方向：为受灾家庭祷告，求神安慰、供应，并赐智慧给救援团队有效应对。

链接：The Star-turn1news06

【c】 国家石油公司报告季度盈利下降

马来西亚国家石油公司公布第二季度盈利下滑，原因是全球油价波动与出口需求减少。

祷告方向：为国家经济祷告，求神带领能源产业多元化发展，减少对单一资源的依赖。

链接：Reuters-turn1news07

【d】 教育部推行校园心理健康计划

教育部宣布将在全国学校设立更多心理辅导资源，应对青少年焦虑与抑郁问题上升。

祷告方向：为全国学生与教育体系祷告，求神医治年轻一代的心灵，赐下健康与盼望。

链接：Malay Mail-turn1news08

3. 教会

【a】 中东地区教会在战乱中坚守信仰

报道指出，战乱地区的教会仍坚持聚会，信徒以祷告彼此扶持。

祷告方向：为受逼迫的教会祷告，求神赐下力量与盼望，使他们在黑暗中仍然作光作盐。

【b】 非洲福音运动扩展迅速

多个非洲国家的教会举办大型布道会，数千人归主。

祷告方向：为非洲的福音工作祷告，求神坚固新信徒，并兴起更多门徒训练事工。

【c】 马来西亚原住民教会建立新培训中心

砂拉越一间原住民教会设立神学培训中心，专注培养本地传道人。

祷告方向：为原住民教会祷告，求神兴起更多工人，将福音传给偏远地区的人。

【d】 卫理公会推动“家庭祭坛”运动

马来西亚卫理公会呼吁信徒在家中设立家庭祭坛，恢复家庭祷告与灵修生活。

祷告方向：为家庭属灵复兴祷告，求神使家家成为祂荣耀的见证。

4. 家庭

【a】 亲子沟通

现代家庭面对代际差距，许多孩子觉得父母不理解自己。

祷告方向：求神赐下智慧，使父母能用爱倾听孩子，建立互信的沟通。

【b】 婚姻关系

许多夫妻在生活压力中渐渐疏远。

祷告方向：求神更新夫妻关系，使他们彼此扶持，共同面对挑战。

【c】 长者关怀

不少家庭忽略了对年长父母的陪伴。

祷告方向：求神感动年轻一代孝敬父母，让家庭充满尊重与关怀。

【d】 家庭灵修

部分家庭没有固定的祷告与读经时间。

祷告方向：求神兴起更多家庭建立家庭祭坛，使信仰代代相传。

The Methodist Issachar Watcher 18-24/09/2025
Prayer Items for 3rd week of September

Scripture of the Week:

“Rejoice in the Lord always. I will say it again: Rejoice!” Philippians 4:4

Begin with Prayer:

Dear Heavenly Father, we thank You for granting us joy in every circumstance. Teach us not to rely on circumstances, but to draw strength from Your presence alone. May our hearts always rejoice in You, bearing witness to Your goodness. In Jesus’ name we pray, Amen.

1. World

- [a]** UN General Assembly focuses on artificial intelligence governance
This week, a special session of the UN General Assembly addressed the risks and opportunities of artificial intelligence. Many nations called for global guidelines to ensure technological progress does not harm human dignity and security.
Prayer Focus: Pray for world leaders and the tech community, asking God to grant wisdom to establish just frameworks so that technology serves humanity for good.
- [b]** Severe drought strikes several African nations
Parts of Eastern and Southern Africa are experiencing severe drought, leaving millions to face food and water shortages. The UN has appealed for urgent aid.
Prayer Focus: Pray for the countries affected by drought. Ask God for mercy on the people, provision of their needs, and greater international cooperation in providing aid.
- [c]** Japan announces phased opening of nuclear fusion research findings
Japan’s Ministry of Energy announced plans to release parts of its nuclear fusion research results for international academic collaboration, to promote clean energy partnerships.
Prayer Focus: Pray for clean energy research. Ask God to guide scientists towards more sustainable energy paths that can reduce harm to the environment.
- [d]** French farmers protest new environmental regulations
Farmers across France staged demonstrations against the new environmental rules introduced by the government, fearing that the policies will impact agricultural production and income.
Prayer Focus: Pray for the relationship between farmers and the government. Ask God to grant wisdom so policies can balance environmental protection with the farmers’ livelihoods.

2. Nation (Malaysia)

- [a]** Malaysia launches national Digital ID system
The Ministry of Home Affairs announced that the Digital Identity system has entered its pilot phase and will be gradually rolled out in public services and the banking sector.
Prayer Focus: Pray for Malaysia’s digital transformation. Ask God to safeguard data security, prevent misuse, and bring greater efficiency to our public services.
- [b]** Floods in Sabah displace many residents
Continuous heavy rain has caused widespread flooding in Sabah. A total of 220 families, numbering 863 people from 36 villages in Penampang, Beaufort, Membakut and Tawau, were relocated to temporary relief centres.
Prayer Focus: Pray for the affected families. Ask God to comfort and provide for them, and grant wisdom to rescue teams to respond effectively.
- [c]** Petronas reports decline in quarterly profits
Malaysia’s national oil company Petronas reported a drop in second-quarter profits due to global oil price fluctuations and reduced export demand.
Prayer Focus: Pray for the national economy. Ask God to guide the energy sector into diversification and reduce dependence on a single resource.
- [d]** Education Ministry implements school mental health programme
The Ministry of Education announced plans to expand counselling resources in schools nationwide in response to the rising trend of anxiety and depression cases among youths.
Prayer Focus: Pray for students and the education system. Ask God to heal the hearts of the younger generation, granting them health and hope.

3. Church

- [a]** Churches in the Middle East remain steadfast amid conflict
Reports state that churches in conflict zones continue to gather and worship, with believers strengthening one another through prayer.
Prayer Focus: Pray for persecuted churches. Ask God to grant strength and hope, that they may remain as salt and light in darkness.
- [b]** Gospel movement rapidly expanding in Africa
Large evangelistic rallies were held in several African nations, with thousands coming to Christ.
Prayer Focus: Pray for the Gospel work in Africa. Ask God to strengthen new believers and raise up more discipleship ministries.
- [c]** Indigenous church in Malaysia establishes new training centre
An indigenous church in Sarawak established a theological training centre to equip local preachers.
Prayer Focus: Pray for indigenous churches. Ask God to raise more workers to bring the Gospel to remote areas.
- [d]** Methodist Church promotes "Family Altar" movement
The Methodist Church in Malaysia is calling believers to establish family altars at home, reviving prayer and devotion in family life.
Prayer Focus: Pray for spiritual revival in families. Ask God to make every household a testimony of His glory.

4. Family

- [a]** Parent-child communication
Modern families face generational gaps, and many children feel their parents do not understand them.
Prayer Focus: Ask God to give parents wisdom to listen with love, establishing communication based on trust.
- [b]** Marriage relationships
Many couples grow distant under the pressures of life.
Prayer Focus: Ask God to renew marital relationships, so that spouses may support one another and face challenges together.
- [c]** Elderly care
Some families neglect to care for and accompany their ageing parents.
Prayer Focus: Ask God to move the younger generation to honour their parents, so that all family members are given respect and care.
- [d]** Family devotions
Some families lack a fixed time for prayer and Bible reading.
Prayer Focus: Ask God to raise more families to establish family altars, passing on the faith from one generation to the next.

Ayat Mingguan:

“Bersukacitalah senantiasa dalam Tuhan. Sekali lagi aku berkata: Bersukacitalah!” Filipi 4:4

Mulakan dengan Doa:

Bapa yang dikasihi di syurga, kami bersyukur kepada-Mu kerana Engkau memberikan sukacita dalam segala keadaan. Ajarlah kami supaya tidak bergantung pada keadaan, tetapi hanya bersandar pada kehadiran-Mu untuk memperoleh kekuatan. Semoga hati kami sentiasa bersukacita kerana Engkau, menjadi saksi akan kebaikan-Mu. Dalam nama Tuhan Yesus kami berdoa, Amin.

1. Dunia

- [a]** Perhimpunan Agung PBB memberi tumpuan kepada tadbir urus kecerdasan buatan
Minggu ini, mesyuarat khas Perhimpunan Agung PBB memberi tumpuan kepada risiko dan peluang kecerdasan buatan. Banyak negara menyeru agar diwujudkan garis panduan global untuk memastikan pembangunan teknologi tidak menjejaskan maruah serta keselamatan manusia.
Arah Doa: Doakan para pemimpin negara dan dunia teknologi, mohon Tuhan memberi hikmat agar mereka dapat merangka garis panduan yang adil supaya teknologi menjadi alat yang memberi manfaat kepada manusia.
- [b]** Beberapa negara Afrika dilanda kemarau yang teruk
Bahagian Afrika Timur dan Selatan kini mengalami kemarau yang serius. Jutaan penduduk menghadapi kekurangan makanan dan air, dan PBB menyeru bantuan kecemasan.
Arah Doa: Doakan bagi negara-negara yang terjejas akibat kemarau, mohon Tuhan berbelas kasihan kepada rakyat, mencukupkan keperluan mereka, serta membangkitkan kerjasama antarabangsa untuk memberi bantuan.
- [c]** Jepun mengumumkan pembukaan secara berperingkat hasil kajian tenaga nuklear gabungan
Kementerian Tenaga Jepun menyatakan bahawa mereka akan membuka sebahagian hasil eksperimen tenaga nuklear gabungan untuk dikongsi dengan komuniti akademik antarabangsa, demi menggalakkan kerjasama dalam tenaga bersih.
Arah Doa: Doakan penyelidikan tenaga bersih, mohon Tuhan membimbing para saintis agar menemui jalan yang lebih lestari dalam bidang tenaga, serta mengurangkan kerosakan terhadap alam sekitar.
- [d]** Petani Perancis membantah peraturan alam sekitar yang baharu
Ramai petani di Perancis mengadakan demonstrasi untuk membantah peraturan alam sekitar baharu yang dikeluarkan oleh kerajaan, kerana mereka percaya ia akan menjejaskan pengeluaran pertanian dan pendapatan mereka.
Arah Doa: Doakan hubungan antara petani dan kerajaan, mohon Tuhan memberi hikmat supaya dasar yang dilaksanakan dapat menyeimbangkan perlindungan alam sekitar dengan kelangsungan hidup para petani.

2. Negara (Malaysia)

- [a]** Malaysia melancarkan sistem Identiti Digital nasional
Kementerian Dalam Negeri mengumumkan bahawa sistem Identiti Digital (Digital ID) kini memasuki fasa percubaan, dan akan digunakan secara berperingkat dalam perkhidmatan awam serta sektor perbankan.
Arah Doa: Doakan transformasi digital negara, mohon Tuhan melindungi keselamatan data, menghindari penyalahgunaan, serta membawa perkhidmatan awam yang lebih cekap.
- [b]** Banjir di Sabah memaksa ramai berpindah
Hujan lebat yang berterusan telah menyebabkan banjir di beberapa kawasan di Sabah. Seramai 220 keluarga, berjumlah 863 orang dari 36 kampung di Penampang, Beaufort, Membakut dan Tawau telah dipindahkan ke pusat pemindahan sementara.
Arah Doa: Doakan keluarga yang terjejas, mohon Tuhan menghiburkan, mencukupkan keperluan, dan memberi kebijaksanaan kepada pasukan penyelamat supaya dapat bertindak dengan berkesan.
- [c]** Petronas lapor penurunan keuntungan suku tahunan
Syarikat Minyak Nasional Malaysia (Petronas) melaporkan penurunan keuntungan pada suku kedua, disebabkan oleh turun naik harga minyak global dan pengurangan permintaan eksport.
Arah Doa: Doakan ekonomi negara, mohon Tuhan memimpin industri tenaga supaya lebih pelbagai, mengurangkan kebergantungan pada satu sumber sahaja.

- 【d】 Kementerian Pendidikan melaksanakan program kesihatan mental di sekolah
Kementerian Pendidikan mengumumkan penambahan sumber kaunseling psikologi di sekolah-sekolah seluruh negara, sebagai respon terhadap peningkatan masalah kebimbangan dan kemurungan dalam kalangan remaja.
Arah Doa: Doakan pelajar dan sistem pendidikan, mohon Tuhan menyembuhkan hati generasi muda, serta memberi mereka kesihatan dan pengharapan.
Pautan: Malay Mail-turn1news08

3. Gereja

- 【a】 Gereja di Timur Tengah tetap teguh dalam peperangan
Dilaporkan bahawa gereja di kawasan konflik terus mengadakan pertemuan, dan para jemaat saling menguatkan melalui doa.
Arah Doa: Doakan gereja yang dianiaya, mohon Tuhan memberi kekuatan dan pengharapan, supaya mereka tetap menjadi garam dan terang di tengah kegelapan.
- 【b】 Gerakan Injil berkembang pesat di Afrika
Beberapa negara di Afrika menganjurkan kebaktian kebangunan rohani yang besar, dengan ribuan orang menerima Kristus.
Arah Doa: Doakan pekerjaan Injil di Afrika, mohon Tuhan meneguhkan iman orang percaya yang baru, serta membangkitkan lebih banyak pelayan-pelayan pemuridan.
- 【c】 Gereja Orang Asal Malaysia mendirikan pusat latihan baharu
Sebuah gereja Orang Asal di Sarawak telah mendirikan pusat latihan teologi untuk melatih lebih ramai penginjil tempatan.
Arah Doa: Doakan gereja Orang Asal, mohon Tuhan membangkitkan lebih banyak pekerja untuk memberitakan Injil kepada mereka yang berada di kawasan pedalaman.
- 【d】 Gereja Methodist menggalakkan gerakan “Mezbah Keluarga”
Gereja Methodist Malaysia menyeru agar keluarga-keluarga Kristian mendirikan mezbah keluarga, menghidupkan kembali doa dan renungan firman di rumah.
Arah Doa: Doakan kebangkitan rohani dalam keluarga, mohon Tuhan menjadikan setiap rumah sebagai saksi kemuliaan-Nya.

4. Keluarga

- 【a】 Komunikasi antara ibu bapa dan anak
Keluarga moden berdepan jurang generasi, ramai anak merasa ibu bapa tidak memahami mereka.
Arah Doa: Mohon Tuhan memberi kebijaksanaan kepada ibu bapa untuk mendengar dengan kasih, dan membina komunikasi yang saling dipercayai.
- 【b】 Hubungan perkahwinan
Ramai pasangan semakin renggang akibat tekanan hidup.
Arah Doa: Mohon Tuhan memperbaharui hubungan suami isteri, agar mereka saling menguatkan dan menghadapi cabaran bersama.
- 【c】 Penjagaan warga emas
Banyak keluarga kurang memberi perhatian kepada ibu bapa yang sudah lanjut usia.
Arah Doa: Mohon Tuhan menyentuh generasi muda untuk menghormati ibu bapa, agar keluarga dipenuhi dengan kasih dan penghormatan.
- 【d】 Renungan rohani keluarga
Sebahagian keluarga tidak mempunyai masa yang tetap untuk berdoa dan membaca Alkitab.
Arah Doa: Mohon Tuhan membangkitkan lebih banyak keluarga untuk mendirikan mezbah keluarga, supaya iman dapat diwarisi dari generasi ke generasi.